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ACTA NÚM. 23 
 
Comissió executiva del Departament de Filologia 
Espanyola  
 
Assistents (participants en la votació):  
Sandra Assens (UISAD) 
Sònia Boadas 
Erica Carriet  
Jordi Julià  
Rebeca Martín 
Francisca Montiel 
Gonzalo Pontón 
Matthias Raab 
 
Excusats 
Cristina Buenafuentes 
Cecili Garriga 
Pedro Ruiz 
Yolanda Rodríguez 
 

A les 10:30h del dia 2 de juliol del 2024, es 
reuneixen, a l’aula B11/288, i sota la presidència de 
la Directora del Departament de Filologia 
Espanyola, Marta Prat, els membres de la Comissió 
Executiva assenyalats al marge. 
 
 
 

 
La Directora convida a assistir a la reunió a la coordinadora del Màster Oficial en Llengua Espanyola, 
Literatura Hispànica i ELE, la professora Dolors Poch, amb veu però sense vot. 
 
Hi actua com a secretària Sònia Boadas. 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació, si s'escau, de les actes anteriors 
2. Informació de la directora 
3. Informació de la secretària i de la UISAD 
4. Informació dels coordinadors de grau, màster i programes de doctorat 
5. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 

1. Aprovació per assentiment de les actes de les sessions dels dies 8 d’abril (Acta núm. 17), 25 
d’abril (Acta núm. 18), 30 d’abril (Acta núm. 19), 2 de maig (Acta núm. 20), 15 de maig (Acta 
núm. 21) i 15 de maig (Acta núm. 22).  
 

2. La Directora comença explicant l’estat dels concursos de professorat. S’han celebrat els 
concursos de professorat substitut però hi ha persones que han guanyat una plaça i que 
també s’han presentat a altres places d’associats i lectors. Es preveu que hi hagi un ball 
d’acceptacions i renúncies. La Directora explica que hi ha hagut un canvi de normes a mitjans 
del procés de selecció d’associats: ara poden optar a fer 18 crèdits, cosa que implica una 
modificació del pla docent.  
Un dels membres de la comissió de les places d’associats manifesta el seu malestar per la 
mala gestió en la introducció dels barems a l’aplicació. Se’ls va comunicar que això ho faria 
la UISAD però ho van haver de fer els membres de la comissió a última hora. Des de la 
UISAD s’exposa que hi va haver problemes i que no va ser possible introduir-ho abans de la 
data indicada.  
La Directora informa que ja s’han celebrat els concursos d’Agregat de llengua i de lector de 
llengua (no retenció de talent). 
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Pel que fa a la recerca, la Directora informa que l’acreditació d’Excel·lència Investigadora 
s’ha ajornat un any i que cada universitat només pot presentar una sol·licitud. La 
convocatòria de les María de Maeztu es va publicar a mitjans d’abril, però no hi havia temps 
per presentar-hi la sol·licitud. Es proposa la creació d’una comissió de tres membres, un de 
cada àrea del Departament, per valorar si es pot demanar l’Acreditació d’Excel·lència o una 
María de Maeztu a la convocatòria del 2025. Fer una proposta per saber qui ho podria liderar 
(hi ha d’haver un IP), per demanar-ho a la convocatòria de setembre de 2025.  
També explica que ha sortit la resolució provisional de les ajudes postdoctorals Juan de la 
Cierva i que n’han concedit 4 al Departament. Es demana a la responsable de la UISAD que 
informi de la concessió de nous projectes i de la incorporació d’investigadors pre i 
postdoctorals.  
 
La Directora també informa que el Departament d’Espanyol, juntament amb el 
Departament d’Anglès i el Departament de Català es reuniran amb el Deganat el dia 9 de 
juliol per parlar dels espais. I és molt possible que es parli de l’ús dels despatxos de la B9. Cal 
posar de manifest que alguns professors ja van cedir els espais que ocupaven els seus antics 
grups de recerca. El coordinador de Doctorat de Teoria de la Literatura proposa que hi hagi 
un espai perquè el puguin ocupar els doctorands que no tenen projecte.  
 

3. La Directora demana que hi hagi la presentació del nou personal de la UISAD i que recordin 
qui s’encarrega de què. Així tothom sabrà a qui s’ha de dirigir quan entri a la UISAD. La 
secretaria informa de les ajudes atorgades del Departament: un total d’11 ajudes per un 
import de 3800 euros. Es proposa ampliar la data límit perquè es puguin demanar més ajudes.   

 
4. La coordinadora del Grau planteja què fer amb les actes de la Comissió de docència. S’indica 

la possibilitat de penjar-ho a la web del Departament. Al Consell de Departament oferirà una 
síntesi de la comissió de docència del dia 4 de juliol.  

 
5. En el torn de paraules es pregunta per la situació de l’Ángel Gallego. Al Consell de 

Departament s’explicarà com es reincorporarà el docent, i hi assistirà la Degana.  
 
 
A les 12:45h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
La secretària       Vist i plau 
        La presidenta 
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